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1. Opmerkingen vorig verslag 
 
Verwachting dat de vragen/knelpunten die aan de stad werden meegegeven ook worden beantwoord. 
 
Reactie Koen: half juni maakt Koen hiervoor de tijd om antwoorden te formuleren en te bekijken 
wat/wanneer/hoe de quickwins kunnen worden aangepakt. 
 

2. Het land van ooit 
 
Toelichting bij de mail: 
De mail die Dirk schreef moet gelezen worden als een wake-up call naar de stad Halle toe. Er zijn nog 
steeds teveel gevaarlijke punten die al lang geleden aangeduid en gecommuniceerd werden naar de stad. 
Bovendien stopt verkeersonveiligheid niet bij het doorvoeren van de quickwins, dit moet ook grondig 
worden aangepakt. Vandaag wordt fietsen verboden waar het gevaarlijk is, ipv de omgekeerde logica toe 
te passen door het autoverkeer aan te pakken (of te verbieden). 
Niet enkel veiligheid, maar ook comfort is een aandachtspunt. 
 
Reactie vd stad:  
Creatie fietszone in het centrum moet een eerste stap zijn naar meer en beter. De traagheid van handelen 
frustreert de stad evenzeer. Louter op doelstellingen scoort deze beleidsploeg beter dan de vorige. 
Fietspad langs Buizingen, afwerking fietssnelweg, deelfietssystemen aan station Lembeek en Buizingen, 
nieuwe fietsenstallingen (in 2021 nog), etc.  
Veel veranderingen op vlak van openbaar domein, de wil om kordater aanpakken van bepaalde gekende 
problemen op te lossen. De stad is er nog steeds van overtuigd dat op het einde van de rit (legislatuur) de 
veiligheid/comfort voor de fietsers zal verhoogd worden. Als huidige knip (Bernardastraat) behouden blijft 
(hier is groter draagvlak voor gevonden), wordt het centrum doorkruisen met de wagen onmogelijk en 
dus is het weren van de auto in het centrum onnodig (want verkeer zal permanent afnemen). 
 
De stad wil de knelpunten grondig aanpakken, is volop de inhaalbeweging aan het maken op beleidsvlak, 
maar vraagt begrip voor de traagheid.  
 
Bottomline: de verwachting is dat de stad eindelijk iets doet om de knelpunten aan te pakken. Dit moet 
volgens STOP principe, waarbij het weren van de fietsers op punten waar het onveilig is natuurlijk net het 
omgekeerde is. 
 
PZ reageert op het feit dat we het te vaak over fietsen hebben terwijl mobiliteit meer is dan fietsen. 
 

3. Fietsbeleidsplan 
 
Cf slides Koen 
 
Opmerkingen: 

- Inzetten van telramen voor tellingen (Kasper, ambtenaar innovatie, volgt dit op) 
- Gebruik umap met knelpunten (cf laatste nieuwsbrief)  
- Betrek deelgemeenten bij dit plan (Koen bevestigd een ‘brede benadering’) 
- Participatie: bestaande adviesraden betrekken (Koen vindt dit een goed idee) 
- Voorziening naar draagvlak bij brede bevolking (van bij het begin aandacht voor via campagnes) 



- Lijkt een vrij integraal plan (positief dus), vraag bij haalbaarheid timing zeker bij een grondige 
participatie (wegwerken tweekamp fiets vs auto)  

- Erkenning voor lange termijn visie, maar sommige knelpunten vragen niet om totale 
herinrichting, dus ook aandacht om bepaalde knelpunten snel aan te pakken (Koen bevestigt dat 
de stad ook sommige knelpunten wil aanpakken) 

- Soms kan een aangepaste circulatie de verkeersdruk oplossen waardoor er meer ruimte wordt 
gecreeerd voor alle weggebruikers 

- Nood aan inhaalmanoeuvre om staat van onze Halse wegen is een feit en dit weegt op budget, 
openbare werken en mobiliteit zijn erg met elkaar verweven. Ook participatieprojecten 
(klimaatwijken) hebben een impact op mobiliteit. 

- Rol van extern studiebureau ook op plan van aanpak? (Koen: ook nood aan frisse externe blik op 
de hele situatie). 

 
4. Verkeerssituatie na opening Zennebrug / Zuidbrug 

 
Stand van zaken? Zijn er al plannen? 
CF slides en toelichting Koen en Bram 
 
Welke elementen vh huidige circulatieplan kunnen behouden worden? 

- Knip Zuster Bernardastraat? 
- Ontdubbeling vd August Demaeghtlaan 
- Bussen tweerichting door Arkenvest? 

 
Welke zijn gewenste ingrepen inzake circulatie na landing zuidbrug op vogelpers 
(ook rekening houden met timing rond onberijdbaarheid Bospoortbrug, kort na oplevering Zuidbrug in 
2023) 

- Twee scenarios: 
1. “Knip” Willamekaai en Parklaan schoolstraat 
2. “Draai” Eenrichting door arkenvest richting post + parklaan met enkel bussen richting 

Leidi (geen autoverkeer meer) 
 
HUISWERK voor met mobiliteitsplatform: maak SWOT analyse van beide scenario’s 
 
Aandachtspunten/opmerkingen:  

- Opletten met nieuwe Noord-Zuid sluiproutes (suikerkaai – willamekaai – lariellestraat ipv AD) 
- Tussenfase moet even veilig zijn voor alle gebruikers 
- Fietsomleiding in Elisabethpark is nefast voor alle gebruikers en parkbeleving, dus mag geen 

lange termijn of permanente oplossing zijn (alternatief = Arkenvest als fietsstraat als intensiteit 
en verkeersdruk hier laag wordt gehouden) 

- Rekening houden met parking Suikerkaai (eind 2022?) 
 
Ontwikkeling kruispunt St-Rochusstraat – Vandenpereboomstraat? 
 

5. RUP de Bres 
 
HUISWERK voor met mobiliteitsplatform: bekijk de link naar de presentatie AOC 
www.halle.be/nieuwsberichten/algemene-overlegcommissie-ruimtelijk-uitvoeringsplan-de-bres  
 
Situatie: startnota waarbij adviesraden (sportraad, milieuraad, GECORO) en bevolking worden 
geraadpleegd. Doel: stadsvernieuwingsproject Possoz-Leide-Bres-Nederhem. Timing: project van 
anderhalf jaar à twee jaar (publieke raadpleging van 10 mei tot 8 juli). 
 
Huiswerk: welke invalswegen en uitvalswegen zijn geschikt voor parking De Bres? 



Repliek: dit werd reeds behandeld en 6 scenario’s uitgewerkt op mobiliteitsplatform van 25 maart 2015. 
Laat ons daarvan starten en kijken wat daar nog van overblijft bij de recentste plannen. 
 
Suggesties/bedenkingen bij ondergronds parkeren 

- (stukje feedback Dirk) 
- Concept is geen randparking maar centrumparking. Hierdoor invalswegen nodig tot diep in het 

centrum. 
- Ongerustheid buurtbewoners 
- Dergelijk RUP met grote impact op mobiliteit moet je goed analyseren, beargumenteren 
- Parkingvrij Possozplein creëert kansen voor herinrichting (zodat het geen waardeloos betonnen 

plein is) 
- Geen woord over fietsenstalling in RUP 

 
 
Timing volgende onderwerpen/vergaderingen 
 

9 juni 19u30: Aansluiting en circulatie na opening Zennebrug  
23 juni 19u30: RUP de Bres 


